



Total Quality. Assured.

545 E Algonquin Road, Suite H
Arlington Heights, IL 60005 USA

Telephone: 847-439-5667
intertek.com

Published:
Revised:

12-Aug-26

Public Notice ID:
Page 1 of 2

Counterfeit Intertek Certified Product Notification / Notification de produit certifié Intertek contrefaite

Amphenol-Pyle National, Plug and Receptacle Power Connectors, Model ZPLML-32C24-39SR | Amphenol-Pyle National, connecteurs d'alimentation mâle et femelle, modèle ZPLML-32C24-39SR

Notification Type:	Counterfeiting / Contrefaçon
Certification Type:	Not Intertek Certified

Notification

Intertek notifies consumers, retailers and distributors that we have been made aware of counterfeit products in the marketplace, as identified below, bearing Intertek Certification Marks. / Intertek informe les consommateurs, les détaillants et les distributeurs que nous avons été informés des produits contrefaits sur le marché, comme indiqué ci-dessous, portant des marques de certification Intertek.

Company Identification

Amphenol-Pyle National

Product Identification

A product - Amphenol-Pyle National, Plug and Receptacle Power Connectors, Model ZPLML-32C24-39SR, that is Intertek labeled but not Intertek certified. This product and model number was previously certified by Amphenol EEC as an allowed ETL certified product, from 6/22/2012 to 3/18/26. The units certified by Amphenol EEC have a different label with the included intertek information, such as a clear ETL mark, control number, standards certified to and electrical ratings. The counterfeit mark does not contain the seven digit ETL identifier (known as a control number) under the ETL mark, the standards that the product is certified to, or a complete list of the electrical ratings. The products included in this PN contain the label shown on page two of this notice. Product is labeled with a cETL mark. Product and label photo on page 2.

Un produit - Amphenol-Pyle National, connecteurs d'alimentation à fiche et réceptacle, modèle ZPLML-32C24-39SR, qui est étiqueté Intertek mais non certifié par Intertek. Ce produit et ce numéro de modèle étaient auparavant certifiés par Amphenol EEC comme un produit ETL autorisé, du 22/06/2012 au 18/03/2026. Les unités certifiées par Amphenol EEC ont une étiquette différente avec les informations Intertek incluses, telles qu'une marque ETL claire, un numéro de contrôle, les normes certifiées et les spécifications électriques. La marque contrefaite ne contient pas l'identifiant ETL à sept chiffres (connu sous le nom de numéro de contrôle) sous la marque ETL, les normes auxquelles le produit est certifié, ni la liste complète des spécifications électriques. Les produits inclus dans ce numéro de pièce contiennent l'étiquette montrée à la page deux de cet avis. Le produit est étiqueté avec une marque cETL. Photo du produit et de l'étiquette en page 2.

Hazard Involved

Not Intertek Certified

What To Do

Use should be immediately discontinued and return to the point of purchase. Distributors and retailers should discontinue sales and return inventories to their suppliers. / L'utilisation doit être immédiatement interrompue et revenir au point d'achat. Les distributeurs et les détaillants doivent cesser les ventes et retourner les inventaires à leurs fournisseurs.

Photos and Images / Photos et images

